
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr XXXVI 

XXXVI Sesja w dniu 21 lipca 2021  

Obrady rozpoczęto 21 lipca 2021 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:04 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Trzydzieste szóste posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 21 lipca 2021 roku o godz. 13:00 

otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy -Adam Kopis  

- Sekretarz Gminy/ Z-ca Wójta Gminy – Małgorzata Gąszczak,  

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                        

Tomasz  Jerczyński, 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Lucyna Kasprzk, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- Radca Prawny – Gabriela Drzazga. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 



1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2021-2039. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla powiatu kępińskiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie 

nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Szalonka. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie 

nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Biadaszki.   

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie obrad XXXVI Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec braku uwag i pytań Przewodniczący Rady poddał porządek obrad  pod głosowanie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, 

Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (4) 

Jan Bartosik, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mieczysław Skotnik 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z XXXV sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 

do wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do 

protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z 

powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, 

Rafał Wielgoś 



NIEOBECNI (4) 

Jan Bartosik, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mieczysław Skotnik 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy – Adam Kopis, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta 

w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2021 rok. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka 

Opatowska na 2021 rok /27:45 – 38:02 minuta transmisji/. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą.  

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 11-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXVI/221/2021 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, 

Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (4) 

Jan Bartosik, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mieczysław Skotnik 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2021-2039. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łęka Opatowska na lata 2021-2039 /39:25 – 42:41 minuta transmisji/. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą.  

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 11-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXVI/222/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej 



Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2021-2039 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, 

Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (4) 

Jan Bartosik, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mieczysław Skotnik 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla powiatu kępińskiego. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która wyjaśniła, iż Państwo radni zadecydowali na ostatnim 

posiedzeniu komisji o przekazaniu dotacji dla Powiat Kępińskiego, który zamierza realizować 

na terenie Gminy Łęka Opatowska zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 5701P na odcinku Biadaszki - Trzebień w gminie Łęka Opatowska”. Zdecydowano, iż 

dotacja będzie przekazana w dwóch latach w roku 2021 i 2022. Podjęcie uchwały  jest 

potrzebne dlatego, iż dopiero po podpisaniu można zawrzeć szczegółowe porozumienie, 

umowę z powiatem kępińskim nt. zasad udzielania dotacji i zasad rozliczenia. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą.  

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 11-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXVI/223/2021 w sprawie udzielenia dotacji dla 

powiatu kępińskiego. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, 

Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (4) 

Jan Bartosik, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mieczysław Skotnik 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie 

nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Szalonka. 

 

Głos zabrała inspektor ds. gospodarki gruntami - Anna Pilarek, która wyjaśniła, iż  osoba 

fizyczna będąca właścicielem nieruchomości położonej w bezpośrednim sąsiedztwie działki 

będącej przedmiotem uchwały złożyła wniosek o wykup w trybie bezprzetargowym. 

Przedmiotowa działki stanowi część drogi wewnętrznej i jest tylko i wyłącznie dojazdem do 

gruntów zainteresowanego. Zagospodarowanie nieruchomości w sposób inny niż sprzedaż w 

celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości przyległych nie jest możliwa. 

Zgodnie z ustawą z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami nieruchomość 



jest zbywana w drodze bezprzetargowej, jeżeli przedmiotem zbycia jest nieruchomość lub jej 

część, jeśli mogą poprawić warunki zagospodarowania nieruchomości przyległej. Wniosek 

został przez Wójta Gminy zaakceptowany i Państwu przedstawiony do akceptacji w drodze 

uchwały.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą.  

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 11-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXVI/224/2021 w sprawie:  wyrażenia zgody na 

bezprzetargowe zbycie nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Szalonka. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, 

Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (4) 

Jan Bartosik, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mieczysław Skotnik 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie 

nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Biadaszki. 

 

Głos zabrała inspektor ds. gospodarki gruntami – Anna Pilarek, która wyjaśniła, iż osoby 

fizyczne będące właścicielami nieruchomości położonych w bezpośrednim sąsiedztwie 

działek będących przedmiotem uchwały złożyły wnioski o wykup w trybie bezprzetargowym. 

Przedmiotowe działki stanowią nieużytek, są niezagospodarowane. Zagospodarowanie 

nieruchomości w sposób inny niż sprzedaż w celu poprawy warunków zagospodarowania  

nieruchomości przyległych czy też zapewnienia dojazdu do drogi publicznej nie jest możliwe. 

Zgodnie z ustawą z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami nieruchomość 

jest zbywana w drodze bezprzetargowej, jeżeli przedmiotem zbycia jest nieruchomość lub jej 

część, jeśli mogą poprawić warunki zagospodarowania nieruchomości przyległej. Na w/w 

wniosek wszczęto postępowanie i niniejszym przygotowano projekt uchwały.   

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą.  

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 11-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXVI/225/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 

bezprzetargowe zbycie nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Biadaszki.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, 

Rafał Wielgoś 



NIEOBECNI (4) 

Jan Bartosik, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mieczysław Skotnik 

 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

 

12. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy, który poinformował, iż trwają prace, aby do końca 

lipca br. został uruchomiony ruch na całości obwodnicy Kępna. Przy okazji uroczystości 

otwarcia w/w obwodnicy odbędzie się wizyta na naszym terenie Dyrektora GDDiA w 

Poznaniu odnośnie ścieżki pieszo-rowerowej z Łęki Opatowskiej do Piasek.  

Idąc dalej Wójt Gminy poinformował, iż kilka dni przed rozpoczęciem prac  na odcinku drogi 

Trzebień- Biadaszki zostaną przesłane informacje o innych możliwościach dojazdu dla 

mieszkańców jak i przejezdnych  korzystających z w/w odcinków. 

Następnie Wójt Gminy poinformował, iż Gmina Łęka Opatowska będzie składać trzy wnioski 

w ramach programu „Polski Ład”: 

- na kanalizację do Siemianic poprzez Klasak, Granice i Siemianice, 

- na rozbudowę oczyszczalni ścieków, 

- na budowę sali gimnastycznej w Siemianicach. 

Idąc dalej Wójt Gminy przekazał, iż wierzy mocno i liczy, że określone środki w wyżej 

wymienionym wymiarze uda się uzyskać.  

Jako kolejny głos zabrał Radny Jeziorny i spytał odnośnie przydomowej oczyszczalni 

ścieków przy budynku po byłej szkole w Kuźnicy Słupskiej gdzie obecnie są tam przerobione 

mieszkania i sala wiejska  i czy były prowadzone już jakieś rozmowy co do wielkości i ceny i 

czy w ogóle jest to brane pod uwagę.  

Następnie Radny Jeziorny spytał odnośnie drogi w Stogniewie i Zmyślonej czy był już 

wcześniej wstępnie przygotowany kosztorys z projektantem? 

Na koniec wypowiedzi Radny Jeziorny podziękował za montaż dwóch lamp w miejscowości 

Stogniew. Mieszkańcy są bardzo zadowoleni. 

Idąc dalej, głos zabrał Wójt Gminy, który podziękował za miłe słowa podziękowań, tak jak 

wspominał wcześniej w sprawozdaniu to co się dzieje na terenie gminy zawdzięcza Państwu 

Radnym, którzy  przyczyniają się swoimi decyzjami ale też wypracowanym kompromisem w 

wielu sytuacjach. Podziękowania przekaże również współpracownikom.  

Odnośnie drogi w Zmyślonej Słupskiej i Stogniewie w pierwszej kolejności Państwo Radni 

podjęli decyzję, została ona przekazana do Starostwa Powiatowego i w tej chwili czekamy na 

kwestię związaną z przekazaniem. Na chwilę obecną nie ma kosztorysu nawet takiego 

wstępnego. Jak tylko będzie chociażby taki przybliżony to przekaże. 



W kwestii przydomowej oczyszczalni ścieków w budynku w Kuźnicy Słupskiej, gdzie 

mieszkają trzy rodziny jak i mieszczącej się świetlicy  sprawa jest w toku.  

Dodatkowo poinformował o planowanym wykonaniu audytu energetycznego i 

inwentaryzacji. Cały budynek w Kuźnicy Słupskiej, w Rakowie, gdzie znajduje się 

przedszkole, w obiekcie biblioteki, punktu aptecznego i sali konferencyjnej w Opatowie, 

które chce zgłosić do projektu termomodernizacji a w przypadku Kuźnicy dodatkowo – 

przydomowej oczyszczalni ścieków.  

Idąc dalej głos zabrał Radny Jeziorny, który podziękował za odpowiedź. 

Następnie głos zabrała Sołtys wsi Szalonka, która zaprosiła wszystkich na otwarcie placu 

zabaw w Szalonce oraz nowo wyremontowanej sali. 

13. Zakończenie obrad XXXVI Sesji Rady Gminy. 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 14.04 zamknął obrady 

XXXVI sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Łęka Opatowska 

/-/Michał Jerczyński 

  

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


